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دریــچهغیـــر محرمانـــه
تجمع مقابل مجلس

تعدادی از افراد چندین هفته است که با تجمع مقابل 
مجلس شورای اسلامی نسبت به آنچه بی حجابی و ولنگاری 
فضای مجازی می دانند، اعتراض دارند. گروهی از افراد بالغ 
بر سه هفته است که مقابل مجلس شورای اسلامی تجمع 
کرده و اعتراض خود را نسبت به آنچه مسئله بی حجابی، 
ولنگاری فضای مجازی و وضعیت معیشت مردم می دانند، 
اعلام کرده اند. همچنین جمعــی از افراد دارای معلولیت، 
صبح دیروز، ۲۹ مردادماه، در اعتراض به واگذاری ســامانه 
حمل و نقل جانبازان و معلولان به بخش خصوصی مقابل 

شورای شهر تهران تجمع کردند. 
 

پلمب یک مرکز بوم گردی 
یک مرکز بوم گردی در الولک قزوین به دلیل حجاب 
پلمب شد. دبیر نظارت بر اماکن میراث فرهنگی دادسرای 
مرکز اســتان قزوین اعلام کرد: یک واحد بوم گردی در 
منطقه الولک به علت ناهنجاری های اجتماعی در حوزه 
عفاف و حجاب پلمب و برای تشکیل پرونده قضائی این 

واحد متخلف اقدام شد. 
 

روایت سیا از حوا و آدم 
یکی از کارشناســان سیاســی اصولگرا معتقد است 
کشف حجاب زنان ایرانی از سوی سیا حمایت می شود. 
حسن عباسی گفت: سازمان سیا اعلام کرد همان طور که 
دلیل هبوط آدم)ع( این بود که ابلیس رفت سراغ حوا، ما 
هم اگر خواســتیم یک حکومت دینی را سرنگون کنیم، 

باید برویم سراغ دختران و زنان آن جامعه. 
 
تجمع بازنشستگان در چند شهر 

جمعی از بازنشســتگان کارگری در شهرهایی مانند 
شــوش و کرمانشــاه مقابل ادارات تامین اجتماعی جمع 
شــدند. این بازنشستگان مهم ترین مطالبه  خود را اجرای 
دقیــق مواد ۹6 و 111 قانون تامیــن اجتماعی و ترمیم 
مســتمری ماهانه عنوان کردند و افزودند: به دلیل تورم 
ســال جاری، وضعیت معاش ما بدتر شده است و این در 
حالیســت که برنامه ای برای بهبود شرایط در دستور کار 
نیســت. همچنین جمعی از بازنشســتگان صنعت فولاد 
اصفهان با حضور مقابل ساختمان کانون، خواستار توجه 
به مطالبات و خواســته های خود شدند این بازنشستگان، 
مهم ترین خواســته های خود را اجرای آیین نامه و قوانین 
خاص فولادی و احیای جایگاه آن عنوان کردند و گفتند: 
ما خواستار اجرای کامل همسان سازی، دریافت مطالبات 
معوقه، تضمین اجرای تعهدات درمانی مطابق با آیین نامه 
فولاد و افزایش حقوق سال 1۴۰۲خود بر اساس نرخ تورم 
هستیم. بازنشستگان صندوق فولاد از مدیریت صندوق و 

مسئولان کانون خواستند به مطالبات آن ها پاسخ دهند. 
 

درخواست مهاجری از رئیسی
محمد مهاجری فعال سیاســی اصولگرا نوشت: معاون 
اجرایی رئیس جمهور گفت ســطح زندگی اعضای  دولت 
رئیســی به سطح زندگی مردم نزدیک شده. فیش حقوقی 
واقعی اعضای دولت را منتشر کنید تا فاصله تان با زندگی 

مردم معلوم شود.

 

 

 

 جواد نوروزبیگی: 

کار کردن با فیلم اولی ها را دوست دارم

تهیه کننده فیلم ســینمایی »تصــور« بیان کرد: 
مهم ترین ویژگی کارگردانان فیلم اولی این است که 
به قدری انگیزه دارند و به شــما انرژی می دهند که 
کارشــان نتیجه خوب خواهد داشت. من با بیش از 
۲۰ نفر فیلم اولــی کار کرده ام و قطعا از همه نتایج 
خوبی گرفته ام. جواد نوروزبیگی در گفت وگو با ایرنا و 
در توضیح چرایی ساخت فیلم سینمایی تصور )علی 
بهــراد 1۴۰۰( بیان کرد: کار کــردن با فیلم اولی ها 
را دوســت دارم و معمولا ســعی می کنم برای فیلم 
اولی ها با دقت جلو بروم، به همین دلیل فیلمنامه را 
با حوصله می خوانم، فیلم های کوتاهشان را می بینم 
و کارهایی از این دســت. تهیه کننده فیلم سینمایی 
پستچی ســه بار در نمی زند )1۳۸۷( اظهار داشت: 
وقتی فیلمنامه تصور آمد آن را خواندم و خوشم آمد 
و با علی بهراد، کارگردان این فیلم گفت وگو کردیم 

و تصمیم به ساخت گرفتیم. 
وی در مــورد چرایی علاقه اش بــه کارکردن با 
کارگردان هــای فیلم اولی تصریح کــرد: مهم ترین 
بخش این اســت که به قدری انگیزه دارند و به شما 
انرژی می دهند که کارشــان نتیجــه خوب خواهد 
داشــت که حد و حســاب ندارد. من با بیش از ۲۰ 
نفر فیلم اولی کار کرده ام و قطعا از همه نتایج خوبی 
گرفته ام. این مسیر هم مشخص است و آدم هایی که 
با آنها کار کرده ام امروز برای خودشان افراد شاخص 

و خوبی هستند و توانسته اند این مسیر را بروند. 
تهیه کننده فیلم ســینمایی سلام بمبئی )قربان 
محمدپــور 1۳۹۴( ادامه داد: من برای فیلمســازی 
که باتجربه اســت شاید تا به این اندازه وقت نگذارم 
که روی فیلمنامه صحبت کنیم تا من بیشتر توجیه 
شــوم چرا که آن فیلمســازان کارشــان را بلدند و 
مسیرشــان را رفته اند اما برای فیلم اولی ها ما زمان 
زیــادی را می گذاریم که اگر ضعفــی وجود دارد به 

حداقل برسد. 
نوروزبیگی یادآور شــد: علی بهراد هم آدم بسیار 
بااســتعداد و پرانگیزه ای بود که شــب و روز جلسه 
داشتیم و در مورد فیلمنامه و بازیگران و روش اجرا 
صحبت می کردیم و پیش تولیــدی حدودا ۵ ماهه 

برای یکماه فیلمبرداری این کار داشتیم. 
مجری طــرح فیلم ســینمایی رحمــان 1۴۰۰ 
)منوچهــر هــادی 1۳۹۷( در مــورد علاقه اش به 
فیلمنامه فیلم ســینمایی تصور خاطرنشــان کرد: 
مســیر این قصه را دوست داشتم و قبلا آن را تجربه 
نکرده بودم به همین دلیل دوســت داشــتم آن را 
بسازم. می دانســتم که این فیلم موفقیت بین المللی 
خوبی خواهد داشت و الحمدلله نتیجه هم خوب بود 

و به چیزی که می خواستیم هم رسیدیم. 
وی افزود: مسیر این قصه همان »تصوری« است 
که می گوید؛ این آدم عاشق یک نفر است و در تصور 
و خیالــش در حالت های مختلف این آدم را می بیند 
که به آرزویش برسد؛ تصور عملا 6 یا ۷ اپیزود است 
که در دل هم روایت می شود؛ اگرچه فیلم اپیزودیک 
هیچ وقت در ســینمای ما جواب نداده اســت اما به 

نظرم رسید که این فیلم می تواند جواب بدهد. 
تهیه کننده فیلم ســینمایی بی همه چیز )محسن 
قرایی 1۳۹۹( در پاســخ به این پرسش که بازیگران 
فیلم چگونه انتخاب شــدند خاطرنشــان کرد: یک 
کارگردان فیلم اولی قاعدتا برای بازیگران شــناخته 

شده نیست اما فیلمنامه خودش را نشان می دهد. 
این تهیه کننده ســینما توضیــح داد: معمولا در 
مرحله انتخاب بازیگر یک نقش چندین کاندیدا دارد 
و ما بســیار کار کردیم تا به فرد موردنظر برســیم و 
این دو نفر )لیلا حاتمی و مهرداد صدیقیان( را برای 
این نقش جواب دادند و چــون همان گونه که بیان 
شد یک فیلمنامه خودش را نشان می دهد وقتی این 

دو فیلمنامه را خواندند، آن را پذیرفتند. 
تهیه کننده سریال پدر گواردیولا )سعید نعمت ا... 
1۴۰۰( در توضیح بازخوردهای مخاطبان از تماشای 
این فیلم بیان کرد: کسانی که فیلم را دیده اند آن را 
دوست داشتند البته که در اکران به لحاظ تبلیغات 
ضعف بسیاری هســت و فیلمی مانند تصور بودجه 
خاصی برای تبلیغ ندارد و شــاید اگر بودجه تبلیغ 

بیشتر بود، رقم فروش هم بیشتر می شد. 
وی در پاسخ به این ســوال که هزینه تولید این 
فیلم چقدر بــوده و آیا از پس هزینه هایش درآمده 
اســت، اظهار داشــت: هزینه تولید ایــن فیلم یک 
میلیارد و ۳۵۰ میلیون تومان بود؛ انشــا... با تجمیع 
بــا رقم فــروش بین الملــل و اکران آنلایــن بتواند 

هزینه هایش را جبران کند. 
وی افزود: البتــه که پیش بینی ام این بود که در 

داخل همین اندازه خواهد فروخت. 

خبـــر

دبیر ســتاد صیانت از آثار ســینمایی از دستور رئیس 
سازمان سینمایی برای بررسی فوری موضوع انتشار قاچاق 

فیلم خبر داد. 
به گزارش اداره کل روابط عمومی ســازمان سینمایی، 
جعفر انصاری فر دبیر ســتاد صیانت از آثار ســینمایی از 
دســتور رئیس ســازمان ســینمایی برای بررسی فوری 

موضوع انتشار قاچاق فیلم خبر داد. 
انصاری فر با اشاره به انتشار قاچاق فیلم های سینمایی 
»تفریــق« و »بی رؤیا« گفت: بعد از وصول خبر انتشــار 
غیرقانونــی فیلم هــای »تفریق« و »بی رؤیــا« در فضای 
مجازی، با دســتور ریاست محترم ســازمان موضوع در 

دستور کار ستاد صیانت قرار گرفت. 

وی ادامه داد: با بررســی های مقدماتی صورت گرفته، 
مشــخص شــد که با توجه به رعایت دقیق مراقبت های 
حفاظتی از جمله اســتفاده از دی ســی پی برای بازبینی 
فیلم ها، انتشار آثار خارج از سازمان های دولتی و احتمالاً 
از دفاتــر فیلم ها یا جشــنواره های خارجی صورت گرفته 
اســت. به همین دلیل مراتب برای بررســی فنی به قوه 
قضائیه و پلیس فتای فراجا برای شناســایی منشــأ نشر 

فیلم، منعکس شد. 
به گفته وی، با توجه به حاشیه های موجود درباره قاچاق 
فیلم ها، احتمال سازمان یافتگی انتشار غیرقانونی فیلم های 
مذکور وجود دارد به گونه ای که نسخه های منتشر شده، 
دارای کیفیت اصلی و بدون تایتل و نشانه گذاری بازبینی 

هستند.  دبیر ستاد صیانت از آثار سازمان سینمایی اضافه 
کرد: شائبه هایی در مورد رعایت امانت داری و حفظ حقوق 
اثر توســط پخش کننده بین المللی فیلم ها نیز وجود دارد 
که امیدواریم در ســیر تحقیقــات فنی مراجع ذی صلاح، 

موضوع کاملًا مشخص شود. 
وی مطــرح کرد: به هر حال با تاکید مقام عالی وزارت 
و ریاســت سازمان ســینمای مبنی بر حفاظت از حقوق 
فیلمســازان و مصمم بودن این ستاد و نهادهای نظارتی 
برای تحقق این خواســته، پیگیری ها تا کشــف عامل یا 
عاملان متخلف پخــش فیلم ها به صورت قاچاق که برای 
اهداف شخصی یا جریانی اقدام به این کار کرده اند، ادامه 

خواهد یافت. 

سکوت سازمان سینمایی در برابر قاچاق فیلم ها شکست

عکسنامه  عکس:  حجت سپهوند سال هاست دیگر صدای مادر و هیاهوی بچه ها از این خانه  قدیمی شهر به گوش نمی رسد

منبع:  ایسنا    اینفوگرافیک

رئیس سازمان سینمایی در هفتاد و دومین جلسه شورای معاونین و مدیران این سازمان با اشاره به برخی احکام صادره 
اخیر برای سینماگران گفت: انتظار می رود در شیوه برخورد با هنرمندان و سینماگران مراقبت بیشتری صورت گیرد. 

محمد خزاعی با بیان اینکه مراقبت در شــیوه برخورد با جامعه هنری و سینمایی باعث تقویت فضای آرامش و همدلی 
ایجاد شــده و پیوند و ارتباط وســیع تر سینماگران با مســئولان می شــود افزود: بی تردید هنرمندان ایران علی الخصوص 
سینماگران، جزو اقشار شریف و موثر در رشد و تعالی جامعه هستند و رفتار قانون شکنانه و ضد مصالح ملی عده ای معدود، 

نباید نگاه تشکیلات کلی نظام به ویژه قوه قضائیه را علیه کلیت این قشر شریف و زحمتکش دچار خدشه کند. 
به گفته وی، ارائه توضیحات اقناع کننده حوزه های تخصصی با کارشناسان قضائی ضمن روشنگری، می تواند از پیامدهای 
مخرب و توسعه تحلیل ها و تفاسیر مغرضانه بلوک رسانه های ضدایرانی پیشگیری کرده، و برای مسئولان دستگاه تخصصی 
نیز جای دفاع باقی گذارد. رئیس ســازمان ســینمایی ضمن قدردانی از رئیس قوه قضائیه و دادستانی کشور، براینکه قضات 
محترم و همکاران آن ها که در یکساله گذشته در کنار سازمان سینمایی و وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی نسبت به حل و 

فصل مشکلات برخی سینماگران نهایت مساعی و همراهی را به خرج داده اند، تاکیدکرد. 
وی تصریح کرد: فارغ از حکم اخیر البته معتقدم حساب آن دسته انگشت شمار از سینماگرانی که با رفتار یا گفتار خود 
قوانین دایر کشور را زیر پا می گذارند از بقیه جداست و باید مثل قانون شکنان هر عرصه و صنف دیگری پاسخگو باشند و 
سیستم قضائی کشور بی هیچ تبعیضی باید به پرونده آنان رسیدگی کند، اما عموم سینماگران و فعالان این عرصه جز برای 

تعالی فرهنگ و هنر این جامعه تلاش نمی کنند. 
وی تاکید کرد: ســینماگران سرمایه های فرهنگی و اجتماعی هر کشــوری هستند و وظیفه مراقبت از این گروه مهم و 
حســاس نه فقط بر عهده ســازمان سینمایی، بلکه بر عهده بخش های مختلف حاکمیت اســت. وی اظهار کرد: باید اعلام 
کنیم که با هماهنگی و همراهی دســتگاه های مختلف از جمله دادســتانی، از سال گذشــته با صدها نفر از اهالی سینما و 
چهره های صاحب نفوذ این عرصه نشست ها و گفت وگوهای صمیمانه و همدلانه ای داشته ایم و بسیاری از این افراد صراحتا 
اعلام کرده اند هیچ قصدی برای تخطی از قانون یا تخلف نداشته اند و خود را ملزم به رعایت قوانین و مقررات رسمی کشور 
می دانند از این رو ادامه این رویکرد همدلانه و صحیح، در نهایت موجب ایجاد آرامش و انســجام و همدلی بیشــتر خواهد 
شــد و ســینمای ایران چه در تولید و چه اکران و شئون دیگر به موفقیت های تاریخی خود ادامه خواهد داد. وی ادامه داد: 
به نظر می رســد برخی احکام صادره اخیر که در مرحله بدوی اســت با مشــورت حوزه های تخصصی قابل گفت وگو است. 
رئیس سازمان سینمایی عنوان کرد: دایره حقوقی سازمان سینمایی را مامور کرده ایم نسبت به گفت وگو و پیگیری مسائل 
سینماگران جدی تر ورود کنند. وی از سینماگران و هنرمندان درخواست کرد در مواجهه با مسائل اجتماعی و چالش ها، با 
دقت، هوشیاری و بصیرت بیشتر رفتار کنند تا مورد غفلت و سوءاستفاده جریان های سیاسی معاند و ضد ملی قرار نگیرند. 

رئیس سازمان سینمایی: 

 پیگیر احکام قضائی 
سینماگران هستم

گـزارش


